



**Welcome to the Maryland Gospel Church
online worship**

歡迎光臨馬利蘭福音教會

網上敬拜聚會

Worship Service starts at 10 am EDT Sundays

敬拜聚會時間：

每主日美東時間早上十時正

Zoom meeting ID : 283-390-5153

Password 密碼 : 392766





本主日信息：

真虔誠（之五）

希伯來書 11:13-16

講道：何曉彤 牧师

翻譯：蔣姝妍 姊妹

This Sunday's Message:

True Worship (5)

Hebrews 11:13-16

Preacher: Pastor Tom He

Interpreter: Sister Susan Jiang

崇 拜 程 序

主曆2021年02月14日

領會主席: 伍沛 長老

宣召禱告

主 席

敬拜讚美詩

呂韻梅姊妹

牧 禱

牧 長

信 息

真虔誠 (之五)

何曉彤牧師

經 文

希伯來書 11:13-16

翻譯: 蔣姝妍姊妹

回應詩歌

會 眾

三一頌

會 眾

祝 福

牧 長

迎賓、報告

主 席

奉 獻

會 眾

Order of Worship

February 14, 2021

Moderator: Elder Tony Ng

Call to Worship

Moderator

Worship Songs

Sister May Lu

Pastoral Prayer

Pastor/Elder

Message

True Worship (5)

Pastor Tom He

Scripture

Hebrews 11:13-16

Interpreter: Sister Susan Jiang

Response Song

Congregation

Doxology

Congregation

Benediction

Pastor/Elder

Announcements

Moderator

Offering

Congregation

背誦經文 Bible Memory Verse

- 上週背誦經文是：希伯來書9:27 “按著定命，人人都有一死，死後且有審判。”

Last week's Bible memory verse was Hebrews 9:27 "Just as people are destined to die once, and after that to face judgment."

- 本週背誦經文是：希伯來書10:19 “弟兄們，我們既因耶穌的血得以坦然進入至聖所，”

This week's Bible memory verse is Hebrews 10:19 "Therefore, brothers and sisters, since we have confidence to enter the Most Holy Place by the blood of Jesus,"

代禱事項 Prayer Items 02-14-2021

1. 為上個主日幸福小組聚會時，有四位朋友回應呼召，決志信主而感謝主！

Four people responded to a calling and accepted Jesus Christ as their savior during last Sunday's Happiness Group meeting. Praise the Lord!

2. 請為美國在上掌權者禱告。“為君王和一切在位的，也該如此，使我們可以敬虔、端正、平安無事地度日。”（提摩太前書2:2）

Please pray for those who are in authority in US. “For kings and all those in authority, that we may live peaceful and quiet lives in all godliness and holiness.” (1 Timothy 2:2)

3. 為主不斷在我們當中興起新同工參加主日崇拜服事團隊而感恩。

We give thanks to the Lord for raising up more workers for joining the Sunday service team!

代禱事項 Prayer Items 02-14-2021

4. 請為即將開始的“如何教養子女”課程代禱。

Please pray for an upcoming Parenting Class.

5. 請為“耶和華萬軍”福音機構代禱。願神賜福他們的事工，在天災和戰爭氾濫的情況下，繼續在中東和非洲廣傳福音。

Please pray for Action Missions that they will continue the mission works in the Middle Eastern and African countries , with so many natural disasters and war plaguing many places.

6. 請繼續為身體軟弱的和有需要的肢體代禱，包括：楊修微、王怡人、曹郁芬的父親，林清源和黃鎮君、黃怡寧的母親、彭澤寧長老、趙芳、王潔行的母親、楊守華、劉江倫、巫開明，高秋秋等。

Please continue to pray for Vivian Yang, Elaine Shaw, Nadia Tsao's father, Catherine and Simon Widjaja , Elaine Ng's mother, Elder Ephraim Pang, Fang Zhao, Jiexing Wang's mother, Shouhua Yang, Solomon Liou, Kaiming Wu, Qiuqiu Gao and others.